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PROTOKOLL 
 STYRELSEMÖTE 

MÄLARENS BÅTFÖRBUND 

Datum:  9.11 2023 

 

Tid:   

 

Plats: 

 

Deltagare: 

 

 

kl: 18:30 

 

Hotell TaInn Västerås:  

 

Carl-Gustaf Leijonhufvud, Lennart Johansson, Hans Wester, Thord Porsander, Josef 

Marosan, Ola Karlsson, Håkan Wallin (via Skype) 

 
 

 

1. Mötets öppnande    

Ordförande öppnade mötet med att hälsa närvarande välkomna. 

2. Val av justeringsman  

Thord Porsander 

3. Protokoll justering   

Ordf. gick igenom fo rega ende mo tesprotokoll av den 26/9 som godka ndes och lades 
till handlingarna. 

4. Dagordning    

Framlagd dagordning fo r mo tet godka ndes. 

5. Ekonomi    

Lennart Johansson fo redrog den ekonomiska sta llningen per den 9/11 enl. fo ljande;  
Transaktionskonto  246.898 kr Placeringskonto  163.517 kr Totalt   410.415 kr 
Resultat rapport enl. fo ljande: Inkomster 591 tkr lika med budget Utgifter 501 tkr, 
vilket ger ett resultat om 90 tkr. Da  Sjo fartsverket a nnu ej skickat na gon faktura fo r 
Ro ka stro m om 50 tkr uppga r det verkliga resultatet till 40 tkr, sta llt mot budet om 
12 tkr, sa ledes sa ledes ett + om 28 tkr. 

Diskuterades hur vi hanterar ett vinsto verskott efter a rsavslut 2023. Fo rslag om att 
anva nda o verskott i form av en aktivitet som styrelseutbildning i samband med 
Ba tdagen 2024 vilket a ven beslutades. I denna utbildning bo r inga  klubbarnas 
ansvar i o vergripande miljo  fra gor ur ett juridiskt perspektiv.  

6. Information från kommittéer 

• INFO:  Hans Selg    Hans var ej närvarande men rapporterar via Drop-box följande:  

Egen hemsida:  Erhållit underlag från miljö, båtsäkerhet samt försäkring, för publicering. Jag 
kommer att hantera och publicera underlaget i närtid. 

SBU förvaltningsgrupp för hemsidor:   Ingen aktivitet genomförd 
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SBU Organisationsöversyn: Arbetet med organisationsöversynen fortskrider och 
Organisationsgruppen har haft möte med Referensgruppen Hans har inte fått någon kallelse 
eller annan information som berör Referensgruppens verksamhet. Förstår inte hur SBU bedriver 
detta arbete och hur det så konsekvent kan hållas undan från vår insyn/medverkan Jag önskar 
därför frånträda uppdraget att ingå som MBF representant i SBU Referensgrupp.  

• Försäkringar: Josef Marosan 

 Josef  har tagit fram information om Svenska Sjö försäkringar i form av klubb- och 
ansvarsförsäkringar. Materialet skall skickas ut till våra båtklubbar för att lyfta kunskapen härom 
inom föreningarna. Beslut: Styrelsen önskade att materialet granskades före utskick av Håkan 
Wallin och Hans Selg, som även tar ställning om hur materialet skall distribueras, genom vår 
hemsida eller som émail-utskick i BAS.       
           

• Farled: vakant           

    

Då posten är vakant efter Anders Knutas slutat, bevakar styrelsen själv  inkomna meddelanden 

från Sjöfartsverket och agera som remissorgan från ärende till ärende 

              

• Båtsäkerhet: L. Castaing    

Laurent var ej närvarande. Hans Wester informerade om att vi har skickat ut ett INFO-Nytt till 
klubbarna angående vikten av att klubbarna följer upp erfarenheterna av höstens upptagning 
av båtar ur säkerhetssynpunkt utifrån Laurents förslag.  Beslut: att Thord Porsander bistår 
Laurent med båtsäkerhetsarbetet. 

• Miljö: Ola Karlsson   

Ola rapporterade att han nu genomgått utbildning i XRF-mätning enl. de nya reglerna och 

därmed är godkänd att utföra XRF-mätning hos båtklubbarna.  

SBU har i samarbete med externa aktörer som Chalmers nu tillsammans meddelat att alla XRF-

mätverktyg skall omkalibreras utifrån de nya riktvärden som tagits fram.  Godkända mätningar 

enl. tidigare regler skall fortfarande vara godkända trots de nya riktvärdena.                                                                                                                                                             

Ola höll tillsammans med SMBF representant ett föredrag för Mälarens Vattenvårdsförbund, 

där 16 miljöhandläggare var närvarande, hur man inom SBU´s miljökommitée arbetar med 

miljöfrågor relaterad bl.a. till Mälaren.       

  

SBU´s miljökommitté skall träffas den 23/11 för att göra en halvårs-avstämning inom 

miljöområdet. 

 SBU´s miljökommitté har skickat ut ett frågeformulär till alla båtklubbar med frågan – hur 

många båtar som har XRF-mätts samt - hur många som ej blivit godkända.          

 SBU kommer inom det närmaste att publicera en överskådlig anvisning kring hur miljöavfall 

skall hanteras i olika miljöer. 
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7. BAS     

 Fr.o.m. 2025 kommer samtliga personer som a r registrerade i BAS att fo rses med personnummer. 
Ett beslut da rom a r redan tagit inom SBU. Detta kommer ej att kunna ske obesva rat.  

Beslut: MBF måste gå ut och informera klubbarna om detta. Lennart fick till uppdrag att ga  ut 
med anvisningar till klubbarna om detta och hur det skall ga  till. 

8. Val av styrelseledamöter  

Fra gan om styrelse- och funktiona rs bemanning fo r 2024 togs upp av Hans Wester Enl. styrelse 
protokoll fra n ba tdagen  

2023 skall nyval ske fo r fo ljande personer.   

Styrelse: 

Nyval: Ordförande  Idag C-G Leijonhufvud Kassör: Idag Lennart 
Johansson Led1. Idag Hans Selg Suppl 1. Josef Marosan 

Suppl 3.  Idag vakant  Rev. 1  Idag Antero Ellila    

Kommitté ledamöter 

Nyval: Miljökommitté Idag Ola Karlsson Info kommitté Idag 
Hans Selg Farledskommitè Idag Vakant
 Förtjänstkommitte Idag Magnus Thele 

 

Utsedda klubbar att utgo ra valkommitte  fo r 2023 och 2024 

2023  Stro msborg BK, Eskilstuna MBK,  Va stanfors BK 

2024 Hallstahammar-Kolba ck BK, Kungso r MBK, BK Wega 

Beslut: C-G villig att kvarsta  dock i annan befattning C-G  
kontaktar Hans Selg fo r att diskutera om C-G och Hans kan va xla 
i sina positioner som ordfo rande resp. v. ordfo rande fo r 2024. 

Vi har fa tt en fo rfra gan fra n en tidigare styrelsemedlem Uno 
Karlson, Eskilstuna som o nskar a terkomma till MBF i na gon 
befattning. Efter diskussion och pa  rekommendation av Ha kan 
Wallin beslutades att sekr. tar kontakt med Uno och erbjuder 
honom som suppl. 3 i styrelsen efter Sonny Nilsson. 

9. Mötets avslutande  Mo tet avslutades kl. 21.00 

Kommande möten:  Tisdag den 12 december som Skype mo te 

 
Sekreterare  
 
Hans Wester            
   
 
Justering 
 

Thord Porsander  

 

 

 

 


